

## Trus

High Flyer 自由翱翔 魅力时尚



# Trust Elevates Twith TUS

## 值得信赖 信心百倍

Trus is a remarkable new task chair that elevates our coherence, self-confidence and trusted collaboration in work environments.

Inspired by the aerial gymnastic corde lisse, Trus features a beautifully unique aerial back with an elegant, delicate framework. Strong and exceptionally flexible, it's designed to adapt while supporting the spine, for seated postures that adjust as work activities change. The advanced intuitive seat recline functions for optimized comfort. You can trust in Trus.

With Trus, enjoy unparalleled comfort.

Trus 是一款与众不同、出类拔萃的办公座椅,它能提升我们在工作环境中的连贯性和自信心,从而建立团队信赖和有效协作,加强办公效能。

Trus 座椅设计灵感来源于空中体操运动员所常用到的柔韧索带,当我们捕捉体操运动员优美的运转瞬间,索带转动时便会形成一组美丽独特的动态线条。Trus 独特的中空背框采用流畅优雅、坚固柔韧、动感灵活的设计,顺应坐姿变换,为脊椎提供最贴心的支撑。配以技术先进的同步倾仰功能,座椅倾仰可调节至适合您的最佳舒适度,Trus 是您的信赖之选。

拥有 Trus,让您尽享无与伦比的舒适。



## Appealing Workplace

魅力多姿 迷人空间

Trus helps you achieve a functional and comfortable workplace. Featuring a well-designed task chair that you'll adore, Trus fits naturally in all environments, its modern, appealing design and high performance

functionality adapting to your needs and work style. The well-thought-out environment creates a change of positive and delightful reaction Trus 座椅可协助您构建一个功能完备、魅丽舒适的工作环境。Trus 将婀娜迷人的设计与非凡卓越的功能演绎得淋漓尽致,完美应对不同工作环境及工作模式的

需求·让您在深思从容的工作环境中提升工作积极性和保持愉悦办公的心情。



## Wellness Working

畅享舒适 健康工作

For workplace wellbeing, Trus is ergonomically designed for optimizing your comfort. The height adjustable bench presents the ideal setting for focused, engaged and productive work, where wellness and comfort are key.

为了满足办公场所的健康工作需求,Trus 座椅在人体工学设计中不断优化坐感的舒适度。无论是专注、协作还是高效办公,Trus 座椅与升降共享台完美的搭配,都能构建理想的办公环境,以健康舒适为核心满足各种工作需求。



## Comfortable Collaboration

灵动协作 畅享办公

Trus eases collaboration, increasing comfort through its fully-cushioned back seat quality upholstery for a pleasant and understated look. Harnessing communication and aiding interaction, it's ideal for casual dialogues or short discussions with partners, ensuring you're always satisfied.

Trus 座椅采用布料包覆椅背的匠心工艺设计,勾勒出轻盈内敛的外观、触感舒适,令工作更加安逸、协作更加高效。Trus 让您轻松与合作伙伴进行对话或简短讨论,灵活应对个人专注与团队互动、让您感受称心如意的舒适坐感。



## Paired for Workplace Harmony

完美融合 和谐空间

Trus is up to every type of work challenge, from focused work to collaborative groups, perfectly integrating into modern office spaces. Stool or task seating, the light, stylish, simple aesthetics present elegant forms.

无论是专注工作还是团队协作,Trus 座椅都可以满足多种不同工作模式的需求。Trus 通过简约优美的造型,完美融入现代办公空间。Trus 工作吧椅和工作座椅演绎着轻巧、时尚与简约的美学,瑰丽柔雅的办公形态应运而生。



## Appealing Assembly

雍容华贵 魅力非凡

Luxury and modern styles combine, for an executive and managerial workspace focused on elegant aesthetics. The comfortable headrest, adjustable armrests and leather upholstery all underline the exclusive character of the chair.

时尚奢华与现代唯美的完美融合,将优雅高贵的气质融入行政和管理层办公空间。Trus 极致舒适的头枕,配以可调节功能扶手,全真皮包覆的行政座椅,将Trus 独具一格的个性展现得淋漓尽致。



## High Performance Family

性能出众 汇聚一堂

Rich with options, Trus family features true comfort, intuitive functionality and high performance – mid to high back to executive chair, and stool, its enticing versatile family perfectly suited for beautiful spaces.

Trus 座椅家族拥有丰富灵活的配置,从中背、高背、行政座椅到吧椅,都能让您随心挑选。Trus 极致舒适的坐感与性能超众的自重力倾仰功能,彰显其卓越品质,非常适合营造精美超俗的办公空间。







#### Comfortable Headrest

舒适的头枕

Integrated headrest embraces in natural rested position, for adapted comfort.

一体化的头枕设计,贴合最自然的休息姿势, 带来持久贴心的舒适。



#### Dynamic Armrest

动态扶手

Three-dimensional adjustable arms adjust to height, width and depth, offering longterm support for comfortable positions.

可调节3D扶手可进行高度、前后和内外调 节,持久支持舒适坐姿。



#### Adjustable Lumbar Support

可调节的腰支撑

Transparent lumbar support features an adjustable aerial back, with relief clefts that adapt to the lower-back from lumbar to upper sacral. It supports the spine for true

透明的腰支撑可上下调节,满足腰中部和尾椎 骨以上部位支撑的需求。让您真正感受承托脊 椎带来的舒适感。



#### Weight Activated Synchronized Mechanism

自重力倾仰机关

Intuitive seat recline comfortable synchronizes for hands-free body

便捷的座椅倾仰功能,与使用者融为一体的 舒适的动态同步倾仰,无需调节即可享受舒 适坐感。



#### Adjustable Seat Depth

座椅深度调节

Effortless seat depth adjustment is for positioning forward or back in seconds. Seat cushion is molded from resilient foam for optimal comfort and durability.

轻松调整座椅深度,前后滑动瞬间实现。高 弹性定型棉制成的弧形座垫,令您享受持久愉 快的坐感。



#### Relaxed Footrest

舒适的脚踏

Footrest measures a wide 42-cm, relieving pressure and discomfort from long sedentary periods.

脚踏板宽度42厘米,可轻松减轻足部因久坐所 带来的压力和缓解脚部不适。



Trus High Back Task Chair with Headrest Trus 高背座椅带头枕

Mechanism 机关 Weight Activated Synchronized Mechanism with Seat Depth Adjustment 自重力倾仰机关带座深调节

Frame Color 框架颜色 Basic Black/Eternal Gray 纯黑 / 暮光灰 Height 椅高 1125mm - 1215mm

Depth 椅深 730mm Width 椅阔 730mm Seating Height 座高 405mm - 495mm Seating Depth 座深 405mm - 455mm

Seating Width 座阔 485mm



Trus High Back Task Chair Trus 高背座椅

Mechanism 机关 Weight Activated Synchronized Mechanism with Seat Depth Adjustment

自重力倾仰机关带座深调节

Frame Color 框架颜色 Basic Black/Eternal Gray 纯黑 / 暮光灰

Height 椅高 995mm - 1085mm Depth 椅深 730mm

Width 椅阔 730mm Seating Height 座高 405mm - 495mm

Seating Depth 座深 405mm - 455mm Seating Width 座阔 485mm



Trus Mid Back Task Chair Trus 中背中座椅

Mechanism 机关 Synchronized Mechanism 带锁定同步倾仰

Frame Color 框架颜色 Basic Black/Eternal Gray 纯黑 / 暮光灰 Height 椅高 945mm - 1025mm

Depth 椅深 730mm Width 椅阔 730mm

Seating Height 座高 405mm - 495mm Seating Depth 座深 405mm

Seating Width 座阔 485mm



Trus Task Stool with Casters (Footrest/Foot Ring) Trus 工作吧椅带活动式脚轮 (脚踏/脚圈)

> Mechanism 机关 Synchronized Mechanism 带锁定同步倾仰

Frame Color 框架颜色 Basic Black/Eternal Gray 纯黑 / 暮光灰

Height 椅高 1125mm - 1375mm Depth 椅深 730mm

Width 椅阔 730mm Seating Height 座高 585mm - 835mm Seating Depth 座深 405mm

Seating Width 座阔 485mm

### Material Option 物料选择

#### Mesh 网布

#### ΜT







Pewter (MT06)



Pitch Black (MT07)

Fabric 布料

#### New Win



#### Leather 真皮



Brown (B33) (D2) 咖啡色



Black (B8)



Black

Faux Leather 人造皮

(G8)

#### Frame Color 背框颜色



Eternal Gray 暮光灰

Basic Black

#### Remarks 备注:

Color variations may occur on soft copies or printed matters. Please refer to swatch cards or actual product samples for color selection.

颜色可能因电子档或印刷效果而出现差异,当选择颜色时,可参考色卡或真实样本。 More material color options are available for selection in Lamex Colorbook. Please consult your sales representatives or dealers for more information. 备有更多物料颜色选择,可参考美时彩集,详情请向销售代表或经销商查询。



#### Office & Showroom

#### Shanghai

8/F, Greentech Tower, No. 436 Hengfeng Road, Jingan District, Shanghai 200070 Tel: (86) 21 6278 8888

#### Beijing

Building G6, C Cube Youth Cultural and Creative Park, Guangqu Road, Chaoyang District, Beijing 100020 Tel: (86) 10 8521 7588

#### Guangzhou

Unit 2, 22/F, Jun Lin Building, No. 285 Forest and East Road, Tianhe District, Guangzhou, Guangdong Province 510610 Tel: (86) 20 3892 2422

#### Shenzhen

Unit 01, 6/F, Tower 1, Kerry Center Qianhai, Qianwan 1st Road, Qianhai Shenzhen-HongKong Cooperation Zone, Nanshan District, Shenzhen, Guangdong Province 518066 Tel: (86) 769 8203 1018

#### Dongguan

191 Huan Shi East Road, Tangxia Town, Dongguan, Guangdong Province 523712 Tel: (86) 769 8203 1111

#### Hong Kong

26/F, FOYER, 625 King's Road, North Point, Hong Kong Tel: (852) 2828 6888

#### Singapore

100H Pasir Panjang Road #05-03 OC@Pasir Panjang Singapore 118524 Tel: (65) 6817 8750

## 上海

分行及展厅

上海市静安区恒丰路436号 环智国际大厦8层 邮政编码: 200070 电话: (86) 21 6278 8888

#### 北京

北京市朝阳区广渠路 C立方青年文创园G6单元 邮政编码: 100020 电话: (86) 10 8521 7588

#### 广州

广东省广州市天河区林和东路285号 峻林大廈22层02单元 邮政编码: 510610 电话: (86) 20 3892 2422

#### 深圳

广东省深圳市前海深港合作区 南山街道前湾一路 前海嘉里商务中心T1写字楼601室 邮政编码: 518066 电话: (86) 769 8203 1018

#### 东莞

广东省东莞市塘厦镇 环市东路191号 邮政编码: 523712 电话: (86) 769 8203 1111

#### 香港

香港北角英皇道625号26楼 电话: (852) 2828 6888



www.lamex.com

#### Service Hotline 客户服务热线

Mainland China 中国大陆 (86) 800 820 6073 (86) 400 686 8073

Hong Kong & Asia Pacific 香港及亚太区 (852) 2828 6000











监于不断求进<sup>,</sup>产品格规后若有更改<sup>,</sup>恕不另行通知

Design and specification are subjected to modification without prior notice due to continuous product improvement.